
From: L. van Veen - Jager
To: Raadsgriffie
Subject: Vragen over de Nieuwbouw in Holtenbroek langs het water
Date: zondag 24 januari 2021 19:05:59

Goedendag,

Rondom de nieuwbouwplannen voor de huizen aan het Zwarte Water in Holtenbroek heb
ik enkele vragen waarop ik graag antwoord zou krijgen. Tegelijk wil ik mijn zorgen uiten
die ik heb met betrekking tot de nieuwbouw.

Mijn vraag en zorg hebben voornamelijk te maken met de verkeersstromen en logistieke
uitdaging die nieuwbouw aan het Zwarte Water met zich meebrengt.

Holtenbroek heeft twee veel gebruikte toegangswegen die nu al erg druk zijn en tijdens
spitsuren in de ochtend en avond vastlopen.
Dat is bij het Deltion College, Mozartlaan - zwarte water allee en bij de Cappelle
scholengemeenschap, Bach laan - Middelweg.

Tevens is de Middelweg voor auto’s richting Stadshagen de ‘enige’ route voor stadshagen-
Noord vanuit het centrum. 
Voor fietsers is de route langs de dijk en de klooienberglaan richting Stadshagen over de
Twistvlietbrug een veel gebruikte route die nu al regelmatig voor overlast zorgt.

Als de wijk groter wordt dan slibt de toegang en ontsluiting van Holtenbroek volledig
dicht. En wordt de overlast onhoudbaar. 

Wat zijn de plannen om deze problemen te voorkomen als men nog meer huizen gaat
bouwen in dit gebied?

Met vriendelijke groet,
Lidy van Veen
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